

TABLE OF CONTENTS

目 录

A Study on the Student Sports Association Development and the Harmonious Campus Building of Xiamen University
(厦门大学学生体育社团发展与构建和谐校园研究)

L. N. SU, Y. L. LEI.....23

The Research of Organizational Culture of the Chin woo Association
(精武体育会组织文化研究)

Y. J. LI.....28

A Study on New Integration Mode of National Fitness and Medical Insurance Reform
(全民健身与医保改革相融合的新型合作模式研究)

G. M. MA, G. Y. XIAN.....33

The Feasibility Analysis of Gas Volleyball Elective Course Setting Up in Universities of Harbin City
(哈尔滨市高校开设气排球选修课的可行性分析)

X. F. MA, L. GAO, L. Y. WANG.....42

Knowledge Mapping Analysis of Physical Fitness of Student Based on CSSCI
(基于 CSSCI 的学生体质研究知识图谱分析)

H. P. WANG, Z. W. SUN.....46

The Influence of Aerobic Exercise on Cognitive Function
(有氧运动对认知功能影响的研究进展)

D. ZHAO, Y. P. LIU, W. Q. ZHONG.....54

Research on Sport Commitment and Its Factors among Athletes
(竞技运动员运动承诺及其影响因素的研究)

K. CHEN, W. T. ZHOU, H. WAN.....59

A Review of Postural Control and Balance Ability of Autistic Children
(自闭症儿童姿势控制与平衡能力研究综述)

S. Y. LIU, N. YANG.....67

Optimization of Scientific Training Mode of Badminton Players
Based on Physiological and Biochemical Indexes
(基于生理生化指标分析羽毛球运动员科学化训练方式的优化)

Y. H. ZHANG, J. Z. FU.....72